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PROTOKÓŁ nr XXXV 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 26 maja 2022 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwi ński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny 
 
Porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
wniesiono. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXXIV z dnia 28.04.2022 r. został przyjęty większością głosów.  
 

Ad.2 Przyjęcie informacji o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Osiek. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Teresa Eggert przedstawiła w skrócie informację 
o stanie opieki zdrowotnej i stanowisko komisji – za przyjęciem informacji. 
Radny Leszek Waliński zadał pytanie o umowę użyczenia, lekarza pediatrii, dane statystyczne 
udzielonych wizyt, porad i podanie ilości transportów medycznych – odpowiedzi udzieliła 
radna Teresa Eggert – dokładne  informacje były podawane na spotkaniu w trakcie zebrania 
komisji.  
Radny Jerzy Kłos dodał, że Komisja Rewizyjna będzie mogła przeprowadzić bardziej 
szczegółową kontrolę świadczeń zdrowotnych w II połowie br. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem informacji:       - 11 radnych 
Przeciw:        -   0 radnych 
Wstrzymało się:       -   2 radnych 
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Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Osiek została przyjęta większością 
głosów. 
 
Ad.3  Przyjęcie informacji o programie "Czyste Powietrze". 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Teresa Eggert przedstawiła w skrócie informację 
o programie "Czyste Powietrze" na terenie naszej gminy i stanowisko komisji – za przyjęciem 
informacji. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że nie wszyscy mieszkańcy korzystali z punktu konsultacyjnego 
i wystąpili o dotację indywidualnie. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem informacji głosowało: - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Informacji o punkcie konsultacyjnym  programu "Czyste Powietrze" na terenie gminy Osiek 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.4 Przyjęcie informacji z przebiegu zimowego utrzymania dróg. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Teresa Eggert przedstawiła w skrócie informację 
z  przebiegu zimowego utrzymania dróg - zima w tym roku była łaskawa, koszt odśnieżania 
to tylko 15.278,50 zł. 
Komisje wnoszą o przyjęcie informacji z przebiegu zimowego utrzymania dróg. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem informacji głosowało: - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Informacji z przebiegu zimowego utrzymania dróg została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 
położonej w miejscowości Radogoszcz. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego Jerzy Kłos – komisja jest za przyjęciem uchwały. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały  głosowało:  -   9 radnych 
Przeciw:     -   2 radnych 
Wstrzymało się:    -   2 radnych 
 
Uchwała nr XXXV/236/2022 została przyjęta jednogłośnie 
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Ad. 6  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy Osiek na 2022 rok.  
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
 

a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 
- zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu częściowego zwrotu podatku VAT 
od poniesionych wydatków bieżących i inwestycyjnych w latach ubiegłych – rozdział 01043 
§ 0970 o kwotę 109.000 zł,  
 

b) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 
- zwiększono plan wydatków bieżących na utrzymanie sieci wodociągowej – rozdział 01043 
§ 4210 o kwotę 2.301 zł, § 4300 o kwotę 2.000 zł,    
- zmniejszono plan wydatków inwestycyjnych na realizację zadania „Rozbudowa sieci 
kanalizacji sanitarnej w gminie Osiek” – rozdział 01044 § 6050 o kwotę 40.000,00 zł,  
- zwiększono plan wydatków inwestycyjnych na realizację zadania „Modernizacja oczyszczalni 
ścieków w Osieku” – rozdział 01044 § 6050 o kwotę 40.000,00 zł, 
- zwiększono plan wydatków inwestycyjnych na zakup sprzętu komputerowego do wdrożenia 
Elektronicznego Obiegu Dokumentów w Urzędzie Gminy Osiek – rozdział 75023 § 4210 
o kwotę 15.000 zł,  
- zwiększono plan wydatków bieżących na pokrycie kosztów firmy doradczej sporządzającej 
wnioski, korekty i inne dokumenty dotyczące korekt podatku VAT – rozdział 75023 § 4300 
o kwotę 12.500 zł,  
- zwiększono plan wydatków bieżących na spłatę odsetek od zaciągniętych kredytów – rozdział  
75702 § 8110 o kwotę 35.000 zł,  
- zwiększono plan wydatków bieżących na koszty energii i utrzymania oświetlenia ulicznego – 
rozdział 90015 § 4300 o kwotę 42.200 zł,  
 

c) zmiany planu przychodów: wolne środki w wysokości  1.273.348 zł oraz nadwyżka 
z lat ubiegłych w wysokości 1.566.513 zł.   
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos stwierdził, że komisja 
jest za  przyjęciem uchwały w całości bez poprawek. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Uchwała nr XXXV/237/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
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Zmiany dotyczą uaktualnienia pozycji dochodów ogółem, dochodów bieżących, pozycji 
wydatków ogółem i wydatków bieżących.    
W wykazie przedsięwzięć dokonano zmiany w „Modernizacji oczyszczalni ścieków 
w Osieku”.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos stwierdził, że komisja 
jest za  przyjęciem uchwały w całości bez poprawek. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Uchwała nr XXXV/238/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 8 Sprawozdanie międzysesyjne Wójta Gminy Osiek 2022.04.01 – 2022.05.26 
 
W dniu 6 kwietnia, wspólnie z Panią Sekretarz, Panem Skarbnikiem i naszym informatykiem,  
wziąłem udział w wideokonferencji na temat wdrażania systemu Elektronicznego Zarządzania 
Dokumentacją (EZD) w Urzędzie Gminy Osiek. 
Dnia 8 kwietnia podpisałem umowę na realizację II etapu zadania pod nazwą Budowa plaży, 
kąpieliska i przystani wodnej w miejscowości Osiek (nad jeziorem Kałębie). W ramach tego 
zadania zostanie poszerzona dotychczasowa plaża, powstaną nowe ciągi komunikacyjne, ścieżka 
drewniana oraz pojawią się ławki. Termin zakończenia prac przewidziano na połowę czerwca. 
Dnia 10 kwietnia Gmina Osiek zorganizowała Osiecki Jarmark Wielkanocny. 

Dnia 12 kwietnia podczas spotkania z Panią Aliną Jeleń – Prezesem Stowarzyszenia Kobiety 
Kwiaty Kociewia omówiliśmy możliwości współpracy Gminy Osiek ze Stowarzyszeniem. 
W dniu 6 maja została podpisana umowa z UKS OPTI Osiek o wsparcie realizacji zadania 
publicznego na rzecz mieszkańców gminy Osiek pn. Optymistyczne półkolonie IV. 
W dniu 7 maja uczestniczyłem w Gminnym Dniu Strażaka połączonym z uroczystością 90-lecia 
jednostki OSP Kasparus. 
Dnia 8 maja z inicjatywy Gminy Osiek, Pań z Ukrainy, Koła Gospodyń Wiejskich Osiek 
i mieszkańców gminy zorganizowany został Dzień Ukraiński. 
Dnia 10 maja w Smętowie Granicznym odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału Powiatowego 
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej.  
W dniu 19 maja w Starogardzie Gdańskim miało miejsce organizowane przez Centrum Edukacji 
Nauczycieli z Gdańska szkolenie oświatowe na temat „Spójności edukacyjnej w praktyce 
samorządowej i szkolnej”. 
Dnia 20 maja nastąpiło otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na realizację zadania 
Budowa i przebudowa dróg gminnych w Gminie Osiek. Całość planowanej inwestycji została 
podzielona na 4 części.  
Część I – BUDOWA DRÓG GMINNYCH W OSIEKU W FORMULE „ZAPROJEKTU J 
I WYBUDUJ”  Kwota jaką Gmina chciała przeznaczyć na tą część to 4.000.000 zł, a oferta 
złożona przez Przedsiębiorstwo Budowy Dróg S.A. ze Starogardu Gdańskiego to 9.145.203,97 zł. 
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Część II – PRZEBUDOWA DRÓG GMINNYCH W OSIEKU, OSIEDLE POLNE, 
UL. WCZASOWA, UL. ZAMKOWA.  Kwota jaką Gmina chciała przeznaczyć na tą część 
to 700 000 zł, a oferta złożona przez firmę „ROMAR” Reszczyńscy Spółka Jawna z Rokocina 
to 1.044.860,07 zł. 
Część III – PRZEBUDOWA DRÓG GMINNYCH W GŁUCHEM, KARSZANKU, 
JASZCZERZU i OSIEKU, UL. ZIELONA.  Kwota jaką Gmina chciała przeznaczyć na tą część 
to 1.900 000 zł, a oferta  złożona przez firmę „ROMAR” Reszczyńscy Spółka Jawna z Rokocina 
to 2.453.562,87 zł. 
Część IV – PRZEBUDOWA DRÓG GMINNYCH WE WIERZBINACH I W OSIEKU,  
UL. LE ŚNA I UL. ZA JEZIOREM.  Kwota jaką Gmina chciała przeznaczyć na tą część  
to 1.400 000 zł,  a oferta złożona przez firmę „ROMAR” Reszczyńscy Spółka Jawna z Rokocina 
to 1.801.331,11 zł.        
W dniu 21 maja wziąłem udział w uroczystej sesji Rady Miejskiej w Skórczu z okazji 88 rocznicy 
uzyskania praw miejskich. 
Dnia 23 maja  w Starostwie odbyło się spotkanie z wicemarszałkiem Województwa Pomorskiego 
Panem Józefem Sarnowskim, podczas którego przedstawiciele kilku gmin powiatu 
starogardzkiego i tczewskiego podpisali umowy w ramach działania Aktywne Sołectwo 
Pomorskie 2022. W Gminie Osiek dofinansowanie w wysokości 10 tysięcy złotych uzyskało 
sołectwo Bukowiny. 
Dnia 24 maja  w Starogardzie Gdańskim uczestniczyłem w obchodach Powiatowego Dnia 
Strażaka zorganizowanych w 30 rocznicę powstania Państwowej Straży Pożarnej.  
W dniu 26 maja podpisałem porozumienie z UKS OPTI Osiek na realizację Żeglarskiego Dnia 
Dziecka nad Morzem Kociewskim w Osieku. 
 
Radna Teresa Eggert stwierdziła, że inflacja i oferty na budowę dróg gminnych doprowadzają 
do cen zaporowych i blokady zamówień. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że nawet planowana waloryzacja dotacji jest znacząco poniżej 
oczekiwań i inflacji. 
Radny Leszek Waliński stwierdził, że inflacja znacząco wpływa na cele inwestycyjne naszej 
gminy. 
Wójt Janusz Kaczyński powiedział, że ceny budowy dróg przed ogłoszeniem przetargu były 
konsultowane z przedsiębiorstwami. 
Radna Teresa Eggert zaproponowała, by zrealizować tylko część z inwestycji. 
Radny Leszek Waliński dodał, że trzeba brać pod uwagę przyszłe koszty kredytów. Poza tym, 
potrzebne by było przedszkole i żłobek. 
Radny Jerzy Kłos zapytał Skarbnika o możliwości kredytowe gminy – To zależy od RIO, może 
to być ok. 1 mln. zł – odpowiedział Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
Radny Marek Derda stwierdził, że możnaby spróbować budować nasze drogi z pomocą lokalnej 
inicjatywy, systemem gospodarczym, w czynie społecznym. 

 
Ad. 9 Wolne wnioski. 
 
Ad. 10 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:45 
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 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwi ński 


